
 
Protokół nr I/2014 

I Sesji piątej kadencji Rady Powiatu w Białogardzie 

w dniu 26 listopada 2014 r., w godz. 13
00

 – 19
15

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
  

Obrady I Sesji V kadencji Rady Powiatu w Białogardzie otworzył radny najstarszy wiekiem 

radny – Andrzej Siwek.  

Przewodniczący obrad – Andrzej Siwek przywitał elektorat i zaproszonych gości, a następnie 

przedstawił porządek obrad przesłany przez Komisarza Wyborczego w Koszalinie: 

1) złożenie ślubowania przez radnych wybranych w wyborach do rad gmin, rad 

powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m. ST. Warszawy oraz wyborów 

wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, przeprowadzonych w dniu 16 listopada 

2014 , 

2) wybór Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Następnie Przewodniczący obrad – Andrzej Siwek oświadczył, iż zgodnie z listą obecności, 

aktualnie w Sesji uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego 

17 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał 

(załącznik nr 1, 2, 3). 

  

Ad.1 

Następnie oświadczył, że zgodnie z porządkiem obrad w chwili obecnej nastąpi wręczenie 

zaświadczeń o wyborze na radnego Rady Powiatu w Białogardzie przez przedstawiciela 

Powiatowej Komisji Wyborczej. Zaświadczenia wręczył Przewodniczący Powiatowej 

Komisji Wyborczej – Czesław Żbikowski i życzył nowo wybranym radnym dużo zdrowia, 

pomyślności, owocnych obrad oraz rozwoju Powiatu Białogardzkiego. 

 

Przystępując do aktu ślubowania Przewodniczący obrad – Andrzej Siwek przypomniał, że 

ślubowanie odbywa się poprzez wypowiedzenie przez radnego tekstu roty ślubowania  

z możliwością dodania zwrotu – „tak mi dopomóż Bóg”. Następnie najmłodszy radny – Piotr 

Pakuszto odczytując kolejno nazwiska radnych prosił o złożenie  ślubowania. 

Przewodniczący obrad – Andrzej Siwek oświadczył, że wszyscy radni złożyli ślubowanie  

i z tą chwilą objęli mandat radnego Rady Powiatu w Białogardzie.   

 

Ad.2 

Obecnie odbyła się procedura wyboru przewodniczącego Rady Powiatu. 

● Przewodniczący obrad – Andrzej Siwek poinformował, że Przewodniczącego Rady 

Powiatu wybiera Rada w głosowaniu tajnym bezwzględną większością głosów. Poprosił  

o zgłaszanie kandydatur na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Radny – Tomasz Hynda zaproponował radnego – Henryka Budzyłę, przedstawiając Jego 

kandydaturę. Zgłosił również wniosek, aby Komisja Skrutacyjna procowała w składzie 

trzyosobowym. 

Radny – Henryk Budzyła wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Rady 

Powiatu. 

 

Radna – Iwona Wysocka - Chudziak zaproponowała radną – Beatę Pawlik i krótko 

uzasadniła jej kandydaturę.  
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Radna – Beata Pawlik wyraziła zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Rady 

Powiatu. 

 

Przewodniczący obrad – Andrzej Siwek zapytał radnych, czy są inne kandydatury na 

Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Radni nie zgłosili innych kandydatów. 

 

Następnie Przewodniczący obrad – Andrzej Siwek poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Tomasza Hynda w sprawie trzyosobowego składu Komisji Skrutacyjnej odnośnie 

przeprowadzenia głosowania na Przewodniczącego Rady Powiatu.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące 

– 4 głosy pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie trzyosobowego składu Komisji 

Skrutacyjnej odnośnie przeprowadzenia głosowania na Przewodniczącego Rady 

Powiatu. 

 

 

●● Przewodniczący obrad – Andrzej Siwek poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Anna Kodź – zgłosiła radnego Rajmunda Wasiaka, który wyraził zgodę  na udział w pracy 

Komisji. 

 

Jerzy Bartman – zgłosił radną Małgorzatę Stachowiak, która wyraziła  zgodę  na  udział w 

pracy Komisji. 

 

Adam Kołacki  – zgłosił radnego Andrzeja Nowaka, który wyraził zgodę na udział w pracy 

Komisji. 

 

Rada Powiatu głosami za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 głosy 

przegłosowała w/w trzyosobowy skład Komisji Skrutacyjnej. 

 

Prowadzący obrady – Andrzej Siwek ogłosił przerwę do czasu powrotu Komisji Skrutacyjnej 

na salę obrad. Przerwa trwała od godziny 13
40 

– 13
50

. 

 

Następnie Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania. 

 

Po powrocie radna Małgorzata Stachowiak poinformowała, że Komisja Skrutacyjna się 

ukonstytuowała i została wybrana jej przewodniczącą. 

 

●●● Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Małgorzata Stachowiak poinformowała 

radnych o sposobie głosowania na Przewodniczącego Rady Powiatu. Stwierdzono, że urna do 

głosowania jest pusta. Następnie radni otrzymali karty do głosowania. Przewodnicząca 

Komisji – Małgorzata Stachowiak wyczytywała nazwiska radnych, którzy po kolei 

podchodzili do urny i oddawali głos. 

Po przeprowadzonym głosowaniu tajnym przez wrzucenie kart do urny, Prowadzący obrady 

ogłosił przerwę do czasu powrotu Komisji Skrutacyjnej. Przerwa trwała od godziny 13
55 

– 

14
05

. 
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●●●● Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Małgorzata Stachowiak 

zapoznała radnych z treścią protokołu nr I/1/2014 głosowania na Przewodniczącego Rady 

Powiatu, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Poinformował, że w głosowaniu udział wzięło 17 radnych – głosów nieważnych nie było. 

 

Za wyborem radnego Henryka Budzyła na Przewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie 

głosowało 9 radnych, przeciw – 0 radnych. 

 

Za wyborem radnej Beaty Pawlik na Przewodniczącą Rady Powiatu w Białogardzie 

głosowało 8 radnych, przeciw – 0 radnych. 

 

Głosów wstrzymujących nie było. 

 

W wyniku głosowania Przewodniczącym Rady Powiatu w Białogardzie został radny  

Henryk Budzyła który zaprosił wszystkich radnych do współpracy dla dobra naszej 

wspólnoty samorządowej. 

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę Nr I/1/2014  (załącznik nr 5 do protokołu). 

  

 

Od chwili obecnej prowadzenie obrad Sesji przejął nowo wybrany Przewodniczący 

Rady Powiatu V kadencji – Henryk Budzyła.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła  oświadczył, że na podstawie  

§ 21 ust. 6 statutu Powiatu Białogardzkiego składa wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad o punkty dotyczące ukonstytuowania się organów powiatu na V kadencję 2014 – 2018. 

Wniosek formalny dotyczy następujących punktów: 
 

 

1. Wybór wiceprzewodniczących Rady: 

a) zgłaszanie kandydatów, 

b) wybór komisji skrutacyjnej, 

c) przeprowadzenie głosowania, 

d) ogłoszenie wyników wyboru. 

2. Wybór Starosty: 

a) zgłaszanie kandydatów, 

b) wybór komisji skrutacyjnej, 

c) przeprowadzenie głosowania, 

d) ogłoszenie wyników wyboru. 

3. Wybór Wicestarosty Białogardzkiego.  

a) zgłaszanie kandydatów, 

b) wybór komisji skrutacyjnej, 

c) przeprowadzenie głosowania, 

d) ogłoszenie wyników wyboru. 

4. Wybór pozostałych członków Zarządu Powiatu. 

a) zgłaszanie kandydatów, 

b) wybór komisji skrutacyjnej, 

c) przeprowadzenie głosowania, 

d) ogłoszenie wyników wyboru. 
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5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) ustalenia liczby członków stałych komisji Rady Powiatu, 

b) ustalenia składów osobowych  stałych komisji Rady Powiatu. 

      6. Zamknięcie Sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła  zapytał radnych o uwagi do 

zaproponowanego porządku obrad.  

Radny – Adam Kołacki oświadczył, że w związku z tym, że radni stoją przed poważnymi 

wyborami poprosił o ogłoszenie dziesięciominutowej przerwy.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła  zgłoszony wniosek poddał pod 

głosowanie. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 8 głosów, przeciw – 9 głosów, 

wstrzymujących – 0 głosów odrzuciła wniosek o ogłoszenie dziesięciominutowej 

przerwy. 

 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zgłosiła wniosek formalny o wycofanie z porządku 

obrad punktu 5 dotyczącego projektów uchwał w sprawie ustalenia liczby członków stałych 

komisji Rady Powiatu oraz w sprawie ustalenia składów osobowych  stałych komisji Rady 

Powiatu. Uzasadniając swój wniosek oświadczyła, że obecnie nie ma komisji, która 

zajmowałby się drogownictwem, infrastrukturą oraz rolnictwem. Zdaniem radnej taka 

komisja powinna powstać.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła  oświadczył, że zgłoszony przez niego 

wniosek o zmianę porządku obrad jest wnioskiem najdalej idącym.  

Radna – Beata Pawlik przypomniała, że został zgłoszony wniosek o wycofanie z porządku 

obrad punktu dotyczącego komisji. Oświadczyła, że rozumie, że jest w mniejszości, ale 

wypadałoby to przegłosować.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła  poprosił o opinię w tej sprawie radcę 

prawnego. 

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że mamy teraz dwa wnioski formalne. Jeden 

wniosek Przewodniczącego o zmianę porządku obrad i drugi wniosek, który jest wnioskiem 

bliżej idącym. Zgodnie z statutem głosuje się wniosek najdalej idący, czyli w tym przypadku 

wniosek Przewodniczącego Rady. Oświadczył, że jeżeli powyższy wniosek zostanie 

przegłosowany wniosek drugi staje się na obecną chwilę bezprzedmiotowy. Dodał, że kwestia 

komisji jest tematem otwartym przez cały okres działania Rady i nie musi być w dniu 

dzisiejszym rozstrzygnięty. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła  poddał pod głosowanie wniosek o zmianę 

porządku obrad o punkty dotyczące ukonstytuowania się organów powiatu na V kadencję. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 9 głosów, przeciw – 8 głosów, 

wstrzymujących – 0 głosów pozytywnie zaopiniowała wniosek o zmianę porządku obrad 

o punkty dotyczące ukonstytuowania się organów powiatu na V kadencję. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła  oświadczył, że Rada Powiatu będzie 

obradowała zgodnie z zaproponowanym przez niego porządkiem obrad. 
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Ad.1a)  
Przewodniczący Rady Powiatu w Białogardzie – Henryk Budzyła poinformował,                                

że Wiceprzewodniczących Rady Powiatu wybiera Rada w głosowaniu tajnym bezwzględną 

większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Białogardzie – Henryk Budzyła poprosił o zgłaszanie 

kandydatur na funkcję pierwszego Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Białogardzie.  

 

Radny – Romuald Tatys - zgłosił radną Annę Kodź, przedstawiając Jej kandydaturę.  

Radna – Anna Kodź wyraziła zgodę  na kandydowanie. 

 

Radna – Małgorzata Stachowiak - zgłosiła radnego Jerzego Bartmana, przedstawiając Jego 

kandydaturę.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła przypomniał, że w chwili obecnej 

zgłaszane są kandydatury  na pierwszego Wiceprzewodniczącego Rady.  

Radny – Rajmund Wasiak oświadczył, że punkt brzmi wybór Wiceprzewodniczących Rady.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła oświadczył, że wybieramy dwóch 

Wiceprzewodniczących. Dodał, że na początku zaznaczył, że wybieramy pierwszego 

Wiceprzewodniczącego Rady.  

 

Radna – Iwona Wysocka - Chudziak - zgłosiła radną Beatę Pawlik, przedstawiając Jej 

kandydaturę.  

Radna – Beata Pawlik wyraziła zgodę  na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał czy są inne kandydatury odnośnie 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady. Radni nie zgłosili innych kandydatur. 

 

Radny – Andrzej Siwek zapytał z czego wnika zapis, że jest pierwszy Wiceprzewodniczący, 

albo drugi Wiceprzewodniczący. Poprosił o opinię radcę prawego.  

Adwokat – Roman Witaszek poinformował, że praktyka jest taka, że wybieramy każdego 

Wiceprzewodniczącego z osobna z powodów takich, żeby to głosowanie było przejrzyste. 

Stwierdził, że jeżeli głosowanie odbywałoby się „blokiem” nie było by przejrzyste. Dodał, że 

w tej Radzie praktyka do tej pory była taka, że w odniesieniu do każdego 

Wiceprzewodniczącego głosowano oddzielenie. Jeżeli jednak Rada zadecyduje, że to 

głosowanie ma się odbyć „blokiem” to wówczas zostaną przygotowane odpowiednie karty. 

Dodał, że będzie to jednak komplikowało sprawę. Na zakończenie dodał, że liczba 

Wiceprzewodniczących wynika z § 14 ust. 1 statutu Powiatu Białogardzkiego.  

 

Ad. 1b) 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna 

pracowała w takim samym składzie, jak przy wyborze Przewodniczącego Rady.  

 

Radny – Rajmund Wasiak oświadczył, że rezygnuje z pracy w Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny – Mariusz Sarnacki zgłosił kandydaturę radnego Adama Kołackiego do pracy w 

Komisji Skrutacyjnej.  

Radny – Adam Kołacki oraz Małgorzata Stachowiak i Andrzej Nowak wyrazili zgodę na 

udział w pracy Komisji. 
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Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał Radę kto jest za Komisją 

Skrutacyjną w składzie: Małgorzata Stachowiak, Andrzej Nowak i Adam Kołacki na wybór 

pierwszego Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące 

– 2 głosy przegłosowała w/w trzyosobowy skład Komisji Skrutacyjnej.  

 

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania. Przerwa trwała od godziny 14
10

 do 

godziny 14
15

. 

 

 

Ad.1c)  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił, aby Przewodnicząca Komisji 

Skrutacyjnej zapoznała radnych z zasadami wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Radny – Jan Połuboczko oświadczył, że na Wiceprzewodniczących zostały zgłoszone trzy 

osoby. W związku z powyższym zapytał, czy na kartach do głosowania będą znajdowały się 

trzy nazwiska – Anna Kodź, Jerzy Bartman i Beata Pawlik.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła oświadczył, że nie pytał radnego Jerzego 

Bartmana o wyrażenie zgody na kandydowanie na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady.  

Radny – Jan Połuboczko oświadczył, że wcześniej Przewodniczący Rady nie pytał radnych 

kandydujących do komisji Skrutacyjnej o zgodę, a komisja ta została powołana. 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła oświadczył, że pytał kandydatów do 

Komisji Skrutacyjnej o wyrażenie zgody. 

Radny – Jan Połuboczko stwierdził, że w momencie, kiedy obradom przewodniczył Pan 

Andrzej Siwek powołano Komisję Skrutacyjną i dopiero później padło pytanie, czy kandydaci 

wyrażają zgodę. Radny stwierdził, że jeżeli wówczas wszystko było dobrze to radny myślał, 

że Przewodniczący obecnie zapomniał zapytać się, czy radny Jerzy Bartman wyraża zgodę na 

objęcie funkcji Wiceprzewodniczącego Rady. Radny nie usłyszał również od radnej 

Małgorzaty Stachowiak, że wycofuje kandydaturę radnego Jerzego Bartmana.  

Radna – Małgorzata Stachowiak oświadczyła, że siedzi blisko kandydata, którego zgłosiła 

na Wiceprzewodniczącego Rady i on oświadczył, że nie zgadza się w tej kwestii. Radna 

poinformowała, że w tej sytuacji nawet nie dokończyła procesu zgłaszania kandydatury.  

Radny – Jan Połuboczko oświadczył, że należy przez to rozumieć, że jeżeli będzie miał 

podejmować jakąkolwiek decyzję i ktoś zapyta go o zdanie to nie musi  na głos wyrażać 

swojego stanowiska w tej sprawie.  

Radna – Małgorzata Stachowiak stwierdziła, że jeżeli dana osoba zgłasza kandydata i ma 

szanse rozmawiać z tą osobą to jest to logiczne.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła oświadczył, że podczas procedury 

zgłaszania kandydatury radnego Jerzego Bartmana zrozumiał, że nie jest ona brana pod 

uwagę i została wycofana.  

Radny – Jan Połuboczko zapytał czy w tej sytuacji kandydatura radnego Jerzego Bartmana 

nie będzie brana pod uwagę również przy wyborze drugiego Wiceprzewodniczącego Rady, 

ponieważ nie wyraził zgody na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła oświadczył, że radny wyprzedza fakty 

wyboru drugiego Wiceprzewodniczącego. 

Radny – Jan Połuboczko oświadczył, że nie wyprzedza faktów, tylko będzie trzymał radnego 

Jerzego Bartmana za słowo.  
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Radna – Małgorzata Stachowiak oświadczyła, że wycofała radnego Jerzego Bartmana  

z kandydowania tylko na pierwszego Wiceprzewodniczącego. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Małgorzata Stachowiak zapoznała radnych  

z zasadami  wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. Oświadczył, że głosowanie 

„za” odbywa się poprzez  postawienie znaku „x” przy jednym z nazwisk kandydatów  

w kratce „za”.  
 

Stwierdzono, że urna do głosowania jest pusta. Następnie członkowie Komisji Skrutacyjnej 

rozdali radnym karty do głosowania w celu oddania głosu. 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu tajnym przez wrzucenie kart do urny, Przewodniczący 

Rady Powiatu – Henryk Budzyła ogłosił przerwę do czasu powrotu Komisji Skrutacyjnej. 

Przerwa trwała od godziny 14
25

 do godziny 14
35

. 

 

 

Ad.1d) Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Małgorzata Stachowiak 

zapoznała radnych z treścią protokołu nr I/2/2014 z głosowania na Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

Poinformowała, że w głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

 

Za wyborem radnej Anny Kodź na Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu w Białogardzie 

głosowało 8 radnych, przeciw wyborowi głosowało 0 radnych. 

 

Za wyborem radnej Beaty Pawlik na Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu w Białogardzie 

głosowało 8 radnych, przeciw wyborowi głosowało 0 radnych. 

 

Jeden głos był nieważny. 

 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że żaden z kandydatów nie uzyskał wymaganej 

większości głosów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił radcę prawnego o opinię w tej 

sprawie.  

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że należy całą procedurę głosowania powtórzyć od 

początku. 

Radny – Rajmund Wasiak zapytał czy konieczne jest przeprowadzanie ponownego 

głosowania skoro były tylko dwie kandydatki, które wyraził zgodę na kandydowanie na 

Wiceprzewodniczącego Rady i otrzymały równą liczbę głosów. Radny zgłosił wniosek, aby 

obie radne zostały Wiceprzewodniczącymi Rady. 

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że niestety ustawa nie przewiduje takiej procedury. 

Wybory personalne muszą się odbyć w trybie tajnym i oczywiście Rada może w trybie 

tajnym o tym zadecydować, że taki będzie skład.  

 

Ad.1a`) 

Przewodniczący Rady Powiatu w Białogardzie – Henryk Budzyła poprosił o ponowne 

zgłaszanie kandydatur na funkcję pierwszego Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w 

Białogardzie.  
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Radny – Mariusz Sarnacki - zgłosił radną Beatę Pawlik. 

Radna – Beata Pawlik wyraziła zgodę  na kandydowanie. 

 

Radny - Romuald Tatys - zgłosił radną Annę Kodź. 

Radna – Anna Kodź wyraziła zgodę  na kandydowanie. 

 

Radny – Rajmund Wasiak - zgłosił radnego Jerzego Bartmana. 

Radny – Jerzy Bartman nie  wyraził zgody  na kandydowanie. 

 

Radny – Jan Połuboczko - zgłosił radnego Bogusława Stanczewskiego. 

Radny – Bogusław Stanczewski nie  wyraził zgody  na kandydowanie. 

 

Ad.1b`) 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna 

procowała w wybranym wcześniej składzie: Małgorzata Stachowiak, Andrzej Nowak i Adam 

Kołacki. Następnie zapytał każdą w wymienionych osób o wyrażenie zgody na pracę w 

Komisji. Wszyscy radni potwierdzili chęć pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie zaproponowany 

skład Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów na Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdziła w/w skład Komisji 

Skrutacyjnej.  

 

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania. Przerwa trwała od godziny 14
40

 do 

godziny 14
45

.  

 

Ad.1c`) 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Małgorzata Stachowiak ponownie zapoznała 

radnych z zasadami  wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. Oświadczyła, że 

głosowanie „za” odbywa się poprzez  postawienie znaku „x” przy jednym z nazwisk 

kandydatów w kratce „za”.  
 

Stwierdzono, że urna do głosowania jest pusta. Następnie członkowie Komisji Skrutacyjnej 

rozdali radnym karty do głosowania w celu oddania głosu. 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu tajnym przez wrzucenie kart do urny, Przewodniczący 

Rady Powiatu – Henryk Budzyła ogłosił przerwę do czasu powrotu Komisji Skrutacyjnej. 

Przerwa trwała od godziny 14
50

 do 14
55

. 

 

Ad.1d`) 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Małgorzata Stachowiak zapoznała 

radnych z treścią protokołu nr I/3/2014 z głosowania na Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 
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Poinformowała, że w głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Głosów nieważnych nie było. 

 

Za wyborem radnej Anny Kodź na Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu w Białogardzie 

głosowało 9 radnych, przeciw wyborowi głosowało 0 radnych. 

 

Za wyborem radnej Beaty Pawlik na Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu w Białogardzie 

głosowało 8 radnych, przeciw wyborowi głosowało 0 radnych. 

 

W wyniku głosowania Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu w Białogardzie została radna 

Anna Kodź.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie podjęła Uchwałę Nr I/2/2014 (załącznik nr 8 do 

protokołu). 

 

Następnie przystąpiono do procedury wyboru drugiego Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

Ad.1a``)  
Radna – Małgorzata Stachowiak zgłosiła radnego Jerzego Bartmana,  krótko uzasadniając 

Jego kandydaturę. 

Radny – Jerzy Bartman wyraził  zgodę  na kandydowanie. 

 

Radny – Mariusz Sarnacki zgłosił kandydaturę radnej Beaty Pawlik, która wyraziła zgodę 

na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał radnych czy są jeszcze inne 

kandydatury na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Radni nie zgłosili innych kandydatur. 

 

Ad.1b``)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna 

pracowała w tym samym składzie, jak przy wyborze pierwszego Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu tj.: 

 

Małgorzata Stachowiak – przewodnicząca Komisji, 

Andrzej Nowak – członek Komisji, 

Adam Kołacki – członek Komisji. 

 

W/w kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie nie zgłosiła uwag i jednogłośnie zgodziła się z propozycją 

Przewodniczącego Rady. 

 

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania. 

 

Ad.1c``)  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Małgorzata Stachowiak zapoznała radnych  

z zasadami  wyboru na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. Następnie stwierdzono,  

że urna do głosowania jest pusta. Członkowie Komisji rozdali radnym karty do głosowania  

w celu oddania głosu. 
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Po przeprowadzonym głosowaniu tajnym przez wrzucenie kart do urny, Przewodniczący 

Rady Powiatu – Henryk Budzyła ogłosił przerwę do czasu powrotu Komisji Skrutacyjnej. 

Przerwa trwała od godziny 15
00

 do godziny 15
03

. 

 

Ad.1d``)  
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Małgorzata Stachowiak zapoznała 

radnych z treścią protokołu nr I/4/2014 z głosowania na Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

 

Poinformowała, że w głosowaniu udział wzięło 17 radnych – głosów nieważnych nie było. 

 

Za wyborem radnego Jerzego Bartmana na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w 

Białogardzie głosowało 9 radnych, przeciw wyborowi głosowało 0 radnych. 

 

Za wyborem radnej Beaty Pawlik na Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu w Białogardzie 

głosowało 8 radnych, przeciw wyborowi głosowało 0 radnych. 

 

Głosów wstrzymujących nie było. 

 

W wyniku głosowania Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu w Białogardzie został radny 

Jerzy Bartman.   

 

Rada Powiatu w Białogardzie podjęła Uchwałę Nr I/3/2014 (załącznik nr 10 do 

protokołu). 

 

 

Ad.2a)  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poinformował, że Starostę 

Białogardzkiego wybiera Rada Powiatu w głosowaniu tajnym. 

 

Radny – Henryk Budzyła  zgłosił  kandydaturę radnego Tomasza Hynda, krótko 

uzasadniając Jego kandydaturę. 

Radny – Tomasz Hynda wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Radny – Rajmund Wasiak zgłosił kandydaturę radnego Adama Kołackiego, krótko 

uzasadniając Jego kandydaturę. 

Radny – Adam Kołacki wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał radnych czy są jeszcze inne 

kandydatury na Starostę Białogardzkiego. 

 

Radni nie zgłosili innych kandydatur. 
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Ad.2b)  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zaproponował, aby Komisji Skrutacyjna 

pracowała w poprzednim składzie. Z uwagi na kandydowanie radnego Adama Kołackiego na 

Starostę Białogardzkiego Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie innych kandydatur do 

Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radny – Piotr Pakuszto zgłosił kandydaturę radnego Bogusława Stanczewskiego. 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zgłosiła kandydaturę radnego Marka Anusza. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał wszystkich kandydatów do 

Komisji Skrutacyjnej czy wyrażają zgodę na pracę w Komisji. Wszyscy kandydaci wyrazili 

zgodę. 

 

Adwokat – Roman Witaszek przypomniał, że najpierw Rada musi przegłosować 

czteroosobowy skład Komisji Skrutacyjnej, a później poszczególnych jej członków.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie propozycję, aby 

Komisja Skrutacyjna pracowała w składzie czteroosobowym.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zgodziła się, aby Komisja Skrutacyjna 

pracowała w składzie czteroosobowym. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał kto jest za, aby w 

Komisji Skrutacyjnej pracowała radna Małgorzata Stachowiak. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wyraziła zgodę, aby radna Małgorzata 

Stachowiak pracowała w Komisji Skrutacyjnej.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał kto jest za, aby w Komisji 

Skrutacyjnej pracował radny Andrzej Nowak. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wyraziła zgodę, aby radny Andrzej Nowak 

pracował w Komisji Skrutacyjnej.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał kto jest za, aby w Komisji 

Skrutacyjnej pracował radny Bogusław Stanczewski. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wyraziła zgodę, aby radny Bogusław 

Stanczewski pracował w Komisji Skrutacyjnej.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał kto jest za, aby w Komisji 

Skrutacyjnej pracował radny Marek Anusz. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wyraziła zgodę, aby radny Marek Anusz 

pracował w Komisji Skrutacyjne 
 

Komisja   Skrutacyjna   przygotowała  karty  do  głosowania. Przerwa trwała od godziny 15
22 

do godziny 15
26

. 
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Ad.2c)  
Po powrocie Komisji Skrutacyjnej Przewodnicząca Komisji – Małgorzata Stachowiak 

zapoznała radnych z zasadami  głosowania na Starostę Białogardzkiego.  Następnie wyczytała 

nazwiska radnych, a członkowie Komisji rozdali radnym karty do głosowania  w celu oddania 

głosu. 

Po przeprowadzonym głosowaniu tajnym przez wrzucenie kart do urny, Przewodniczący 

Rady Powiatu – Henryk Budzyła ogłosił przerwę do czasu powrotu Komisji Skrutacyjnej. 

Przerwa trwała od godziny 15
30 

do godziny 15
40

. 

 

  

Ad.2d)  
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Małgorzata Stachowiak zapoznała 

radnych z treścią protokołu głosowania nr I/5/2014 na Starostę Białogardzkiego, który wraz z 

kartami do głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Poinformował, że w głosowaniu udział wzięło 17 radnych – 1 głos był nieważny. 

 

Za wyborem radnego Tomasza Hynda na Starostę Białogardzkiego głosowało - 9 radnych. 

 

Za wyborem radnego Adama Kołackiego na Starostę Białogardzkiego głosowało -  

7 radnych. 

 

W wyniku głosowania Starostą Białogardzkim został Tomasz Hynda. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie podjęła Uchwałę Nr I/4/10 (załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Nowo wybrany Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda podziękował Radzie Powiatu za 

zaufanie. Dodał, że dzięki wspólnej pracy całej Rady Powiatu uda się na lepsze zmieniać nasz 

Powiat Białogardzki.  

 

 

Ad.3a)  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poinformował, że zgodnie z § 27 pkt. 3 

ustawy o samorządzie powiatowym Rada Powiatu wybiera Wicestarostę na wniosek Starosty 

zwykłą większością głosów. Następnie udzielił głosu Staroście.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłosił kandydaturę radnego Piotra Pakuszto na 

Wicestarostę Białogardzkiego. Swoją propozycję krótko uzasadnił. 

Radny Piotr Pakuszto wyraził zgodę na kandydowanie na Wicestarostę Białogardzkiego. 

 

 

Ad.3b)  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna 

pracowała w tym samym składzie osobowym, jak przy wyborze Starosty Białogardzkiego. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zgodziła się z propozycją Przewodniczącego 

Rady. 

 

Od tej chwili w obradach Sesji uczestniczy 16 radnych. Posiedzenie za zgodą 

Przewodniczącego Rady opuścił radny Jan Połuboczko. 
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Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania. Przerwa trwała od godziny 15
40

 do 

godziny 15
47

. 

 

Ad.3c)  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Małgorzata Stachowiak przedstawiła zasady 

głosowania na Wicestarostę Białogardzkiego. Oznajmiła, że głosowanie jest tajne i odbywa 

się imiennie. Na kartach do głosowania należy zakreślić jeden z wariantów: „za”, „przeciw”, 

„wstrzymuję się”. Następnie wyczytała nazwiska radnych, a członkowie Komisji rozdali 

radnym karty do głosowania  w celu oddania głosu. Jedna karta przeznaczona dla radnego 

Jana Połoboczko pozostała wolna. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przez wrzucenie kart do urny, Przewodniczący Rady 

Powiatu – Henryk Budzyła ogłosił przerwę do czasu powrotu Komisji Skrutacyjnej na salę 

obrad. Przerwa trwała od godziny 15
52

 do godziny 16
00

. 

 

Ad.3d)  
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Małgorzata Stachowiak zapoznała   

radnych z treścią protokołu nr I/6/2014 głosowania na Wicestarostę Białogardzkiego, który 

wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Poinformował, że w głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Głosów nieważnych nie było. 

 

Za wyborem radnego Piotra Pakuszto na Wicestarostę Białogardzkiego głosowało 9 radnych, 

przeciw głosował 1 radny, 6 radnych wstrzymało się. 

 

W wyniku głosowania Wicestarostą  Białogardzkim został Piotr Pakuszto. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie podjęła Uchwałę Nr I/5/10 (załącznik nr 14). 

 

Nowo wybrany Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto podziękował Radzie Powiatu  za 

zaufanie i oświadczył, że będzie starał się w sposób rzetelny wypełniać swoją funkcję. 

 

Od tej chwili w obradach uczestniczy 15 radnych. W posiedzeniu nie bierze udziału radny Jan 

Połuboczko i Rajmund Wasiak. 

 

 

Ad.4a)  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła oświadczył, że procedura wyboru 

członków zarządu Powiatu przebiega zgodnie z statutem Rady Powiatu oraz  z art.  27 pkt. 3 

ustawy o samorządzie powiatowym.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłosił następujących kandydatów na członków 

Zarządu Powiatu w Białogardzie: 

1. Małgorzatę Stachowiak, 

2. Romualda Tatysa, 

3. Bogusława Stanczewskiego, 

krótko uzasadniając ich kandydaturę.  

 

Wyżej wymienieni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie na członków Zarządu Powiatu 

w Białogardzie. 
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Od tej chwili w obradach uczestniczy 16 radnych. W obradach nie uczestniczy radny Jan 

Połuboczko. 

 

Ad.4b)  
Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zaproponował, aby Komisja Skrutacyjna 

pracowała w składzie trzyosobowym. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 

głos zgodziła się z propozycją Przewodniczącego Rady. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił o zgłaszanie kandydatur do 

Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radny – Tomasz Hynda zgłosił kandydaturę radnego Jerzego Bartmana i radnej Anny 

Kodź do pracy w Komisji Skrutacyjnej.  

Radny Jerzy Bartman i radna Anna Kodź wyrazili zgodę na udział w pracy Komisji. 

 

Radny – Rajmund Wasiak zgłosił kandydaturę radego Mariusza Sarnackiego. Radny 

wyraził zgodę na pracę w Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał kto jest za Komisją Skrutacyjną w 

składzie: Jerzy Bartman, Anna Kodź i Mariusz Sarnacki. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdziła w/w skład Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania. Przerwa trwała od godziny 16
05

 do 

godziny 16
12

. 

 

 

Ad.4c)  
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Anna Kodź zapoznała radnych z zasadami wyboru 

na członków Zarządu Powiatu. Oświadczyła, że możliwe jest oddanie trzech głosów. 

Głosowanie „za” odbywa się poprzez postawienie znaku  „x” przy nazwisku kandydata w 

kratce „za”. Postawienie znaku „x” poza kratką, postawienie innego znaku niż znak „x”, 

postawienie znaku „x” w więcej niż w jednej kratce przy jednym nazwisku powoduje 

nieważność głosu. 
 

Następnie stwierdzono, że urna do głosowania jest pusta. Przewodnicząca Komisji 

Skrutacyjnej wyczytywała nazwiska radnych, a członkowie Komisji Skrutacyjnej rozdali 

radnym karty do głosowania w celu oddania głosów. 

 Po przeprowadzonym głosowaniu tajnym przez wrzucenie kart do urny, 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła  ogłosił przerwę do czasu powrotu 

Komisji Skrutacyjnej na salę obrad. Przerwa trwała od godziny 16
15

 do godziny 16
28

. 

 

W przerwie radna Beata Pawlik na piśmie zgłosiła Przewodniczącemu Rady Powiatu 

utworzenie klubu radnych Platformy Obywatelskiej (załącznik nr 15 do protokołu). 
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Ad.4d) Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – Anna Kodź  zapoznała radnych 

z treścią protokołu nr I/7/2014 głosowania na członków Zarządu Powiatu, który wraz z 

kartami do głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych – głosów nieważnych nie było. 

 

Poszczególni kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: 

 

Małgorzata Stachowiak – 9 głosów za wyborem,  7 głosów przeciw, głosów 

wstrzymujących się nie było, 

 

Romuald Tatys – 9 głosów za wyborem, 4 głosy przeciw, 3 głosy wstrzymujące się, 

 

Bogusław Stanczewski - 10 głosów za wyborem, 6 głosów przeciw, głosów wstrzymujący 

się nie było. 

 

W wyniku głosowania członkami Zarządu Powiatu w Białogardzie zostali radni: 

- Małgorzata Stachowiak,  

- Romuald Tatys, 

- Bogusław Stanczewski.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie podjęła Uchwałę Nr I/6/2014 (załącznik nr 17 do 

protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła pogratulował wyboru nowo wybranym 

członkom Zarządu Powiatu w Białogardzie. 

 

 

Ad.5a) 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła odnośnie projektu uchwały w sprawie 

ustalenia liczby członków stałych komisji Rady Powiatu zaproponował, aby liczba członków 

w poszczególnych stałych komisji Rady Powiatu przedstawiała się następująco: 

- Komisja Rewizyjna – 3 radnych, 

- Komisja Budżetu i Finansów – 5 radnych, 

- Komisja Oświaty i Kultury – 4 radnych, 

- Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej – 5 radnych. 

Następnie zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie.  

 

Rada Powiatu głosami za – 9 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących 5 głosów, 2 

osoby nie brały udziału w głosowaniu pozytywnie zaopiniowała w/w wniosek. 

 

Radna – Beata Pawlik stwierdziła, że radni nie otrzymali projektu uchwały na piśmie. 

Zapytała również dlaczego pozostali radni nie mogli odnieść się co do liczy radnych w 

poszczególnych komisjach.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła ogłosił przerwę do czasu dostarczenia 

radnym projektu uchwały w sprawie ustalenia liczby członków stałych komisji Rady Powiatu. 

 

Przerwa trwała od godziny 16
30 

do 16
40

. 

Obecnie w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych. 
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Po przewie Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła bardzo przeprosił radnych za 

zamieszanie i zapoznał radnych z treścią projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w 

sprawie ustalenia liczby członków stałych komisji Rady Powiatu, co przedstawia załącznik 

nr 18 do niniejszego protokołu.  

 

Radna - Beata Pawlik zauważyła, że w projekcie uchwały nie ma podanej liczy członków 

poszczególnych komisji. Należy więc rozumieć, że sprawa jest otwarta i rani mogą zgłaszać 

swoje propozycje. Radna poprosiła o zachowanie kultury i traktowanie poważnie wszystkich 

radnych.  Następnie zapytała czy może podać swoje propozycje. 

 

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że oczywiście mogą być zgłaszanie wnioski 

dotyczące zarówno rodzaju komisji, ich liczebności oraz składu osobowego. Dodał, że jest to 

prawo każdego z radnych.  

 

Radna - Beata Pawlik zgłosiła wniosek formalny, aby Komisja Rewizyjna liczyła 5 

członków. 

 

Radca prawny - Roman Witaszek odnośnie Komisji Rewizyjnej oświadczył, że zgodnie z § 

40 statutu Powiatu Białogardzkiego Rada wybiera w głosowaniu jawnym członków Komisji 

Rewizyjnej w liczbie do sześciu osób. 

 

Radna - Beata Pawlik oświadczyła, że ten punkt statutu zna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił radną Beatę Pawlik o 

skonkretyzowanie wniosku o liczbę członków w pozostałych komisjach.  

 

Radna – Beata Pawlik zgłosiła wniosek, aby liczba członków poszczególnych stałych 

komisji Rady Powiatu przedstawiała się następująco: 

- Komisja Rewizyjna – 5 radnych; 

- Komisja Budżetu i Finansów – 4 radnych; 

- Komisja Oświaty i Kultury – 4 radnych; 

- Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej – 4 radnych. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że patrząc na doświadczenie zdobyte w 

poprzednich kadencjach wypracowano pogląd, że Komisja Rewizyjna powinna liczyć trzech 

członków. Wynika to z liczby radnych oraz z statutu Powiatu Białogardzkiego zgodnie z 

którym każdy radny może pracować tylko w jednej komisji. Zadanie Komisji Rewizyjnej to 

przede wszystkim kontrole w poszczególnych jednostkach. Ponadto jeżeli Komisja Rewizyjna 

będzie liczyła pięciu członków to automatycznie zmniejszy się liczba członków pozostałych 

komisji, a to sprawi, że dyskusja na nich będzie niezbyt konkretna. 

Radna – Beata Pawlik oświadczyła, że rozumnie dotychczasową praktykę, ale obecnie 

ukonstytuowała się nowa Rada Powiatu, która może podjąć inną decyzję. Radna uważa, że 

zawsze można zmienić statut. Zdaniem radnej trzy osoby w tak ważnej komisji, gdzie za 

chwilę coś się wydarzy będą decydowały o ewentualnym stanowisku w sprawie działalności 

Starostwa to za mało.  

Radna – Małgorzata Stachowiak oświadczyła, że nie była w poprzedniej kadencji, ale 

rozumie, że ten podział który preferuje liczby nieparzyste jest lepszym podziałem  

matematycznie i nie da się go inaczej z przewagą dla liczb nieparzystych określić. 

Stwierdziła, że jest wtedy pewność taka, że po obradach komisji – która ma głos doradczy ale 
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jednak – jest jasne stanowisko, bo nie ma często występującego podziału tak jak było to 

dzisiaj na którymś głosowaniu i trzeba było je powtarzać. Obrady komisji stają się 

opiniotwórcze i dlaczego też będzie głosować nad takim podziałem, gdzie preferuje liczby 

nieparzyste.  

Radna – Iwona Wysoka – Chudziak oświadczyła, że mówienie dzisiaj, że ten wynik będzie 

taki, czy taki nie jest żadnym argumentem. Zdaniem radnej nie ma znaczenia ile osób będzie 

w komisji.  

Radna – Beata Pawlik oświadczyła, że liczby parzyste i nieparzyste ma opanowane i z tego 

co widzi to w Komisji Oświaty i Kultury Przewodniczący Rady proponował cztery osoby. 

Oświadczyła, że dokładnie zapoznała się z statutem Powiatu Białogardzkiego i tam jest zapis 

do kogo należy ostateczne zdanie. Następnie poprosiła, aby zgłoszony przez nią wniosek 

poddać pod głosowanie.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie wniosek radnej 

Beaty Pawlik, aby w skład: Komisji Rewizyjnej wchodziło pięciu radnych, Komisji Budżetu i 

Finansów czterech radnych, Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej czterech radnych oraz 

Komisji Oświaty i Kultury czterech radnych.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 7 głosów, przeciw – 9 głosów, 

wstrzymujących – 0 głosów negatywnie zaopiniowała w/w wniosek. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła ponownie poddał pod 

głosowanie swój wniosek dotyczący liczby radnych w poszczególnych komisjach: Komisja 

Rewizyjna trzech radnych, Komisja Budżetu i Finansów pięciu radnych, Komisja Zdrowia i 

Pomocy Społecznej pięciu radnych oraz Komisja Oświaty i Kultury czterech radnych.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 9 głosów, przeciw – 7 głosów, 

wstrzymujących – 0 głosów pozytywnie zaopiniowała w/w wniosek. 

 

W wyniku głosowania stałe komisje Rady Powiatu w Białogardzie będą pracowały w 

następujących składach: 

- Komisja Rewizyjna – 3 radnych, 

- Komisja Budżetu i Finansów – 5 radnych, 

- Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej – 5 radnych, 

- Komisja Oświaty i Kultury – 4 radnych.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami (za – 9 głosów, przeciw – 7 głosów, 

wstrzymujących – 0 głosów) podjęła Uchwałę Nr I/7/2014 w sprawie ustalenia liczby 

członków stałych komisji Rady Powiatu, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 19 

niniejszego protokołu. 

 

 

A.5b) 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapoznał radnych z treścią projektu 

uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ustalenia składów osobowych  stałych 

komisji Rady Powiatu, co przedstawia załącznik nr 20 do niniejszego protokołu oraz 

poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków poszczególnych stałych komisji Rady 

Powiatu. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłosił następujące propozycje do poszczególnych 

komisji: 

 

- Komisja Rewizyjna – radni: Anna Kodź, Andrzej Nowak i Rajmund Wasiak, 

- Komisja Budżetu i Finansów – radni: Jerzy Bartman, Henryk Budzyła, Romuald Tatys, 

- Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej – radni: Małgorzata Stachowiak, Tomasz Hynda i 

Piotr Pakuszto, 

- Komisja Oświaty i Kultury – radni: Jan Połuboczko i Bogusław Stanczewski. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał poszczególnych radnych czy 

wyrażają zgodę na pracę w zaproponowanych komisjach.  Wszyscy radni oprócz radnego 

Rajmunda Wasiaka wyrazili chęć pracy w zaproponowanych komisjach. Radny – Rajmund 

Wasiak oświadczył, że nie chce pracować w Komisji Rewizyjnej i zaproponował w to miejsce 

radnego Andrzeja Siwka, który wyraził zgodę na pracę w komisji. Przewodniczący 

poinformował również, że radny Jan Połuboczko przed opuszczeniem obrad na piśmie 

wyraził zgodę na pracę w Komisji Oświaty i Kultury.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił o zgłaszanie kolejnych 

kandydatów na członków poszczególnych stałych komisji Rady Powiatu. 

Randa – Iwona Wysoka – Chudziak oświadczył, że jest oburzona tym, że w tej chwili radni 

z opozycji mogą uzupełnić tylko wolne miejsca w poszczególnych komisjach.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił radcę prawnego o opinię w tej 

sprawie.  

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że nie ma znaczenia jaka jest liczebność danej 

komisji. Kandydatów może być więcej aniżeli liczba miejsc w komisji i każda kandydatura 

musi być głosowana osobno  i te osoby, które uzyskają największą liczbę głosów stają się 

członkami komisji.  

 

Radna – Beata Pawlik zgłosiła następujące propozycje do poszczególnych komisji: 

 

- Komisja Rewizyjna – radni: Iwona Wysocka – Chudziak i Andrzej Siwek, 

- Komisja Budżetu i Finansów – radni: Mariusz Sarnacki, Adam Kołacki, Rajmund Wasiak, 

- Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej – radni: Marek Anusz, Beata Pawlik, 

- Komisja Oświaty i Kultury – radni: Marek Anusz, Beata Pawlik. 

 

Radna – Beata Pawlik poprosiła o przeanalizowanie składu poszczególnych komisji, żeby nie 

okazało się, że w niektórych komisjach są miejsca wolne.   

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda złożył wniosek o ogłoszenie 5 minut przerwy w 

obradach Sesji.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący 

– 1 głos pozytywnie zaopiniowała zgłoszony wniosek.  

 

Przerwa trwała od godziny 17
00 

do 17
20

. 

Obecnie w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła oświadczył, że obecnie Rada przystąpi do 

głosowania nad zgłoszonymi kandydatami do stałych komisji Rady Powiatu.  
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Radna – Beata Pawlik poprosiła Przewodniczącego Rady, aby zapytał kandydatów 

zgłoszonych przez nią, czy wyrażają zgodę na pracę w zaproponowanych komisjach.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła podziękował radnej za zwrócenie uwagi, a 

następnie zapytał poszczególnych kandydatów, czy wyrażają zgodę na pracę w komisji: 

- radna Iwona Wysocka – Chudziak nie wyraziła zgody na pracę w Komisji Rewizyjnej, 

- radny Mariusz Sarnacki wyraził zgodę na pracę w Komisji Budżetu i Finansów, 

- radny Adam Kołacki wyraził zgodę na pracę w Komisji Budżetu i Finansów, 

- radny Rajmund Wasiak wyraził zgodę na pracę w Komisji Budżetu i Finansów, 

- radny Marek Anusz wyraził zgodę na pracę w Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

- radna Beata Pawlik wyraziła zgodę na pracę w Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

- radny Marek Anusz wyraził zgodę na pracę w Komisji Oświaty i Kultury, 

- radna Beata Pawlik wyraziła zgodę na pracę w Komisji Oświaty i Kultury. 

Dodał również, że radny Andrzej Siwek wcześniej już wyraził zgodę na pracę w Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak zadeklarowała chęć pracy w Komisji Zdrowia  

i Pomocy Społecznej. Radna wyraziła zgodę na pracę w w/w Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie propozycje 

kandydatów do poszczególnych stałych komisji Rady Powiatu: 

 

Komisja Rewizyjna 

- Andrzej Nowak – za 11 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 5 głosów, 

- Anna Kodź - za 10 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 6 głosów, 

- Andrzej Siwek – za 7 głosów, przeciw – 7 głosów, wstrzymujące – 2 głosy, 

 

Komisja Budżetu i Finansów 

- Jerzy Bartman – za 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 głosy, 

- Henryk Budzyła – za 9 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujących – 6 głosów, 

- Romuald Tatys – za 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 3 głosy, 

- Mariusz Sarnacki – za 7 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 9 głosów, 

- Adam Kołacki – za 8 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujących – 7 głosów, 

- Rajmund Wasiak – za 8 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 8 głosów, 

 

 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej  

- Małgorzata Stachowiak – za 9 głosów, przeciw – 2 głosy, wstrzymujących – 5 głosów, 

- Tomasz Hynda – za 9 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujących – 6 głosów, 

- Piotr Pakuszto – za 9 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 7 głosów, 

- Marek Anusz – za 7 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 9 głosów, 

- Beata Pawlik  – za 8 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 8 głosów, 

- Iwona Wysocka - Chudziak  – za 7 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 9 

głosów, 

 

W związku z jednakową ilością głosów w przypadku radnego Marka Anusza i radnej Iwony 

Wysokiej – Chudziak Przewodniczący Rady Powiatu ponownie poddał ich kandydatury pod 

głosowanie: 
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- Marek Anusz – za 7 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 9 głosów, 

- Iwona Wysocka - Chudziak  – za 8 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 8 

głosów. 

 

Komisja Oświaty i Kultury 

- Jan Połuboczko – za 16 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów, 

- Bogusław Stanczewski – za 11 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 5 głosów, 

- Marek Anusz – za 10 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 6 głosów. 

 

Radna -  Beata Pawlik przypomniała, że zgłaszała swoją kandydaturę do Komisji Oświaty i 

Kultury i poprosiła o jej przegłosowanie.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zauważył, że radna Beata Pawlik została 

już wybrana do Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej.  

Radna -  Beata Pawlik zapytała radcą prawnego czy zgodne jest z prawem głosowanie  nad 

jej przynależnością do Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Komisji Oświaty i 

Kultury.  

Adwokat – Roman Witaszek poinformował, że jest tak, że cyt.: „...radny może być tylko 

członkiem jednej komisji i jeżeli została Pani wybrana już do komisji żeby ten wniosek mógłby 

być poddany pod głosowanie to musiałaby Pani oświadczyć o rezygnacji z członkostwa w tej 

komisji w które Pani jest. Przewodniczący nie może poddać pod głosowanie wniosku, którego 

przegłosowanie naruszyłoby statut. Jeżeli chciałaby Pani kandydować do tej drugiej komisji 

to musi Pani oświadczyć o rezygnacji. Taka jest moja interpretacja”.  

 

Radny – Adam Kołacki zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały Komisja Oświaty i Kultury 

jest pod pozycją trzecią, a Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej pod pozycją czwartą. W 

związku z powyższym jeśli radna Beata Pawlik była zgłoszona do Komisji Oświaty i Kultury, 

a zaniechano tego głosowania więc należałoby wrócić do tego głosowania. Niewłaściwe jest 

przejście do pozycji czwartej bez wcześniejszego rozpatrzenia pozycji trzeciej.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapytał radcę prawnego czy to ma znaczenie, że 

najpierw głosowano skład komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej, a później Komisji Oświaty i 

Kultury.  

Adwokat – Roman Witaszek poinformował, że radni głosują oddzielnie komisje. Jeżeli 

została już radna Beata Pawlik wybrana do Komisji Oświaty i Kultury to poddanie pod 

głosowanie jej kandydatury do innej komisji – niezależnie od kolejności – stwarza ten stan o 

którym powiedział wcześniej. Poddany by został pod głosowanie wniosek, który naruszałby 

Statut Powiatu Białogardzkiego.  

Radna – Beata Pawlik zapytała w którym paragrafie statutu jest zapis, że to będzie naruszało 

statut. Oświadczyła, że w tej chwili naruszono całą procedurę głosowania uchwały.  

Adwokat – Roman Witaszek poinformował, że z postanowień statutu wyinterpretuje się 

normy. Nie zawsze jest tak, że ta interpretacja literalnie wynika wprost z postanowienia.  

Radna – Beata Pawlik zapytała czy należy przez to rozumieć, że w tej chwili Rada nie będzie 

głosowała nad jej kandydaturą do Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej. Radna podtrzymała 

swoje stanowisko, że powinna mieć prawo wyboru.  

Adwokat – Roman Witaszek ponownie oświadczył, że przegłosowanie radnej jako członka 

drugiej komisji stworzy stan prawny, który narusza statut. Oświadczył, że Rada Powiatu lub 

Przewodniczący Rady może się zgodzić na to, że ten statut będzie  naruszony i że taki stan 

będzie trwał chwilę.  
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Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zaproponował kompromis, aby radna 

Beata Pawlik zrezygnowała z Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej i zadeklarowała się do 

Komisji Oświaty i Kultury. Zaproponował również, aby pan Mariusz Sarnacki wyraził zgodę 

na pracę w Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej.  

Radna – Beata Pawlik odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady oświadczyła, że 

jest to narzucanie decyzji. 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła oświadczył, że później może się okazać, 

że siłą radny Mariusz Sarnacki został umieszony w Komisji Oświaty i Kultury.  

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że Rada może poddać pod głosowanie ten 

wniosek. Natomiast on dokona wykładni tych postanowień i w konsekwencji oceni jakie są 

skutki tego głosowania, ponieważ w tej chwili nie potrafi z całą stanowczością przesądzić 

jednego, bądź drugiego rozwiązania. Radca zaproponował, aby głosowanie odnośnie tych 

dwóch członków odroczyć na kolejny termin i w tym czasie dokonać interpretacji.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie kandydaturę 

radnej Beaty Pawlik do Komisji Oświaty i Kultury. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za - 7 głosów, przeciw – 8 głosów, wstrzymujący – 

1 głos negatywnie zaopiniowała kandydaturę radnej Beaty Pawlik do pracy w Komisji 

Oświaty i Kultury.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła podsumowując oświadczył, że Jan 

Połuboczko otrzymał 16 głosów, Bogusław Stanczewski 11 głosów, Marek Anusz 10 głosów 

i Beata Pawlik 7 głosów.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał radnego Mariusza 

Sarnackiego czy wyraża zgodę na pracę w komisji Oświaty i Kultury. 

 

Radny – Mariusz Sarnacki nie wyraził zgody na pracę w Komisji Oświaty i Kultury. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zaproponował, aby w Komisji Oświaty i 

Kultury pozostał wakat, a skład komisji został uzupełniony na kolejnej sesji.  

 

Radna – Beata Pawlik oświadczyła, że jeżeli wchodzi w skład dwóch komisji to ona 

rezygnuje z członkostwa w Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej.  

 

Radny – Adam Kołacki zgłosił kandydaturę Mariusza Sarnackiego do Komisji Zdrowia i 

Pomocy Społecznej.  

 

Radny – Mariusz Sarnacki wyraził zgodę na pracę w w/w Komisji.  

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za - 7 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 

9 głosów przegłosowała kandydaturę radnego Mariusza Sarnackiego do pracy w 

Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej.  

 

Radny – Romuald Tatys zapytał czy do bycia członkiem danej komisji jest wymagana 

bezwzględna większość głosów, czy wystarcza jakakolwiek. Oświadczył, że jest to bardzo 

ważne, ponieważ Pani Beata Pawlik nie otrzymała uzyskała bezwzględnej większości głosów.  
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Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że ten problem nie dotyczy tylko radnej Beaty 

Pawlik, ale jeszcze kilku innych kandydatów, którzy nie uzyskali bezwzględnej większości 

głosów. Następnie zaproponował żeby wyniki głosowania do komisji zostały 

przeanalizowane po dzisiejszej sesji i podane na następnej. Zdaniem radcy to głosowanie 

wymaga analizy i dzisiejsza ocena kto wszedł, a kto nie wszedł może prowadzić do 

problemów.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak oświadczyła, że do bezwzględnej większości głosów  

opozycja nie ma szans więc poprosiła o stworzenie specjalnej komisji.  

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że nie powiedział, że jest wymagana bezwzględna 

większość głosów, a zwykła większość głosów. W ten sposób należało wyłonić kandydatów, 

którzy uzyskali największą liczbę głosów. Zaproponował ogłoszenie czterdziesto minutowej 

przerwy podczas, której dokona się powyższej analizy.  

Radna – Małgorzata Stachowiak  poprosiła również o przeanalizowanie sytuacji, czy każdy 

radny musi być członkiem przynajmniej jednej komisji, bo statut mówi, że może być 

członkiem, nie więcej niż jednej komisji.  

Radny – Romuald Tatys sprostował swoją wcześniejszą wypowiedź. Oświadczył, że nie 

chodziło mu o bezwzględną większość, tylko o zwykłą.  

Adwokat – Roman Witaszek oświadczył, że głosowanie zostało dokonane i zaproponował 

ogłoszenie przerwy i w tym czasie dokonanie analizy, a później ogłosić wyniki. Kolejnym 

rozwiązaniem jest zamknięcie sesji i ogłoszenie wyników na następnej sesji.  

Radna – Iwona Wysocka – Chudziak odnosząc się do wypowiedzi Małgorzaty Stachowiak 

oświadczyła, że zgodnie z § 47 pkt. 4 statutu Powiatu Białogardzkiego radny może być 

członkiem nie więcej niż jednej komisji. Zdaniem radnej należy wnioskować, że może ale nie 

musi.  

Radna – Małgorzata Stachowiak  poprosiła, aby to mecenas udzielił odpowiedzi na jej 

zapytanie.  

Radny – Adam Kołacki zaproponował ogłoszenie przerwy i przeanalizowanie wyników 

głosowań nad kandydaturami do poszczególnych komisji. Oświadczył, że nie jest 

zwolennikiem odkładania takich spraw na później. 

Radna - Beata Pawlik przychylając się do wniosku radnego Adama Kołackiego 

przypomniała, że radni z opozycji byli przeciwni wprowadzeniu pod dzisiejsze obrady 

projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Powiatu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poparł wniosek o ogłoszenie przerwy w obradach 

dzisiejszej Sesji, a następnie zaprosił wszystkich radnych na obiad.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie wniosek w 

sprawie ogłoszenia godzinnej przerwy w obradach dzisiejszej Sesji. 

 

Rada Powiatu w Białogardzkie głosami za – 14 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujący – 

1 głos pozytywnie zaopiniowała wniosek o ogłoszenie godzinnej przerwy w obradach 

dzisiejszej Sesji.  
 

Przerwa w obradach trwała od godziny 18
00

 do godziny 19
00

. 

Od tej chwili w obradach uczestniczy 15 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła wznowił obrady Sesji i poprosił o 

zabranie głosu radcę prawnego.  

Adwokat – Roman Witaszek odpowiadając na pytanie czy radny ma obowiązek być 

członkiem komisji zgodnie z statutem oświadczył, że radny nie ma takiego obowiązku. 

Odnosząc się do metodologii liczenia głosów oświadczył, że każdy radny był wybierany do 
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komisji tzw. zwykłą większością głosów, która oznacza, że aby być wybranym do komisji 

należy uzyskać więcej głosów za niż przeciw i dodatkowo w tej gradacji uzyskać największą 

liczbę głosów w kolejności. Według takiej metodologii zostały ustalone wyniki tego 

głosowania. Powyższe wyniki zostały przekazane Przewodniczącemu Rady Powiatu. Dodał, 

że właśnie według tej metodologii głosowano tak we wszystkich kadencjach i de facto to 

wynika z przepisów, ponieważ jeśli żaden przepis szczególny nie stanowi inaczej to zasadą 

jest głosowanie zwykłą większością głosów.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła odczytał składy poszczególnych stałych 

komisji Rady Powiatu: 

 

Komisja Rewizyjna – Andrzej Nowak, Anna Kodź, 

Komisja Budżetu i Finansów – Jerzy Bartman, Henryk Budzyła, Romuald Tatys, Adam 

Kołacki, Rajmund Wasiak, 

Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej – Małgorzata Stachowiak, Tomasz Hynda, Piotr 

Pakuszto, Beata Pawlik, Iwona Wysocka – Chudziak, 

Komisja Oświaty i Kultury – Jan Połuboczko, Bogusław Stanczewski, Marek Anusz.   

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła oświadczył, że dwóch radnych nie 

uzyskało zwykłej większości głosów: Andrzej Siwek i Mariusz Sarnacki. 

Radny – Rajmund Wasiak poprosił o podanie głosowania nad wyborem radnego Andrzeja 

Siwka do Komisji Rewizyjnej. 

Kierownik Biura Rady – Violetta Adamczewska poinformowała, że za wyborem Andrzeja 

Siwka do Komisji Rewizyjnej głosowało 7 radnych, 7 było przeciw i 2 się wstrzymało.  

Radny – Andrzej Siwek poinformował, że z tego co pamięta to głosowanie przedstawiało się 

następująco – 8 za, 7 przeciw. Oświadczył, że zgodnie z ustawą każdy klub radnych musi 

mieć swojego przedstawiciela w Komisji Rewizyjnej. Klub Radnych Platformy 

Obywatelskiej wystawił radnego Andrzeja Siwka do Komisji Rewizyjnej. W związku z tym, 

że Rada Powiatu zdecydowała tak Klub Platformy Obywatelskiej nie wystawia nikogo do 

Komisji Rewizyjnej. Oświadczył, że w tej sytuacji jest to naruszenie ustawy.  

Adwokat – Roman Witaszek poinformował, że jeśli jest klub radnych i nie ma 

przedstawiciela w Komisji Rewizyjnej to nie ma Komisji.  

Radna – Beata Pawlik oświadczyła, że w przerwie Sesji złożyła Przewodniczącemu Rady na 

piśmie zgłoszenie utworzenia Klubu Platformy Obywatelskiej.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła oświadczył, że to nie oznacza, że od tego 

momentu funkcjonuje klub radnych.  

Radna – Beata Pawlik poinformowała, że na zgłoszeniu jest napisane kto jest 

przewodniczącym klubu i kto wchodzi w jego skład.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła przyznał radnej rację.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił o zgłaszanie kandydatur do 

Komisji Rewizyjnej. 

Radna – Beata Pawlik w imieniu Klubu Platformy Obywatelskiej zgłosiła kandydaturę 

radnego Andrzeja Siwka.   

Adwokat – Roman Witaszek poinformował, że obecnie Komisja Rewizyjna nie posiada 

pełnego składu i jest możliwość ponownego zgłaszania kandydatur.  

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła zapytał radnego Andrzeja Siwka czy 

wyraża zgodę na udział w pracach Komisji Rewizyjnej.  

Radny – Andrzej Siwek wyraził zgodę.  
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Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie kandydaturę 

Andrzeja Siwka do Komisji Rewizyjnej. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 8 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących – 8 głosów pozytywnie zaopiniowała kandydaturę Andrzeja Siwka do 

Komisji Rewizyjnej.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poprosił o zgłaszanie 

kandydatur do Komisji Oświaty i Kultury. Zapytał Pana Mariusza Sarnackiego czy wyraża 

zgodę na pracę w komisji.  

Radny - Mariusz Sarnacki wyraził zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła poddał pod głosowanie kandydaturę 

Mariusza Sarnackiego do Komisji Oświaty i Kultury. 

 

Rada Powiatu w Białogardzie głosami za – 11 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących – 5 głosów pozytywnie zaopiniowała kandydaturę Mariusza 

Sarnackiego do Komisji Oświaty i Kultury. 

 

 

Ad.6) Przewodniczący Rady Powiatu – Henryk Budzyła stwierdził, że porządek Sesji został 

wyczerpany i zamknął I Sesję piątej kadencji  Rady Powiatu w Białogardzie. 

 

 
Protokołowały: 

Anna Kaleja 

Violetta Adamczewska 

 

 


